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Valtuutettu Toni Kenttälä jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän puolesta 
seuraavan sisältöisen valtuustoaloitteen: 
 
”Valtuustoaloite 
 
Kittilän leirintä-alue ei ole ollut toiminnassa pitkään aikaan. 
 
Leirintä-alue rakennuksineen ovat ränsistyneet vuosien saatossa. 
 
Ei ole ison matkailukunnan maineen veroista, että kunnalla ei ole tarjota 
karavaanareille leirintä-aluetta vaan he joutuvat majoittumaan kauppojen ja 
kirkon parkki-alueille. 
 
Lisäksi asuntojen ja majoituksen tarve kunnassa on huomattava. 
 
Esitämme, että kunnan tulee mahdollisimman pikaisesti vuokrata tai myydä 
leirintä-alue uudelle yrittäjälle joka kehittäisi aluetta ja kuntaan saataisiin 
korkeatasoinen leirintä-alue. 
 
Perussuomalaisten valtuustoryhmä” 
 

Päätös Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Aki Nevalainen totesi, että aloite liitetään 
pöytäkirjaan ja lähetetään valmisteltavaksi kunnanhallitukselle. 

 


